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Interpellation 

Till Ks ordf


Vilken strategi har den politiska majoriteten i 
Ulricehamns kommun för att behålla och rekrytera 
behöriga/ legitimerade lärare? 

Andelen behöriga lärare har under senaste året ökat något i Sverige.Tyvärr är 
så inte fallet i Ulricehamns kommun vilket är mycket bekymmersamt. 

Vi kunde läsa på Skolverkets hemsida och i Ulricehamns Tidning i slutet av 
mars att antalet behöriga lärare minskat med 5% i kommunen under senaste 
året. Det gör att kommunen ligger bland de kommuner i regionen som har 
störst minskning

Speciellt allvarligt är det på högstadieskolorna där Ätradalsskolan har 
minskat behörigheten från 65% till 62% och Stenbocksskolan från 68% till 
64%.

Vänsterpartiet menar att alla elever skall ha rätt till välutbildade och behöriga 
lärare, det är viktigt för att den framtida generationen skall få en likvärdig 
utbildning av god kvalité.
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